

「手機更換服務 LITE」服務之條款及細則

- 1) 選購指定手機 SIM 月費計劃並簽訂 24 個月固定合約期(「固定合約期」) 可享「手機更換 Lite」服務。選購此手機更換 Lite 服務後會收到由 3 香港/3SUPREME 發出的服務啟動短訊,客戶需於 14 日內點擊短訊內的鏈接啟動服務。
- 2) 當固定合約期滿後,將自動按其後月費\$39繼續提供此服務。
- 3) 固定合約期內每個登記裝置的換機次數為一次。
- 4) 除上述服務月費外,客戶可能須另繳更換手機費用(「換機費」)及其他費用(如適用)。
- 5) 此服務受 3 香港/3SUPREME「手機更換」服務條款及細則約束,請參閱:(3 香港) https://web.three.com.hk/tnc/201012/tnc-hsswitchservice-tc.pdf 及(3SUPREME) https://www.supreme.vip/home/tnc/230101/tnc-hsswitchservice-tc.pdf

Terms and Conditions on Handset Switch Lite service

- 1. Subscribing to the designated mobile SIM monthly plan with giving a special offer exclusively for free subject to a fixed contract period of 24 months ("Fixed Contract Period"). After customers entitle to have for this The Handset Switch Service Lite, customer will receive a service activation SMS from 3HK/3SUPREME and need to click the link in the SMS to activate this service within 14 days.
- 2. This service will automatically continue to be provided at \$39 monthly service fees upon expiration of the Fixed Contract Period unless customer gives termination notice to 3HK/3SUPREME.
- 3. Each Registered Device is entitled to 1 times of handset switch service within each 24-month period.
- 4. Apart from the monthly fee payable for the Service, Customer may be required to pay additional handset switching fee ("Switching Fee") and other fees (if applicable).
- The Service is subject to the 3HK/3SUPREME "Handset Switch" Service Terms & Conditions of 3HK/3SUPREME. Please visit: https://web.three.com.hk/tnc/201012/tnc-hsswitchservice-en.pdf or https://www.supreme.vip/home/tnc/230101/tnc-hsswitchservice-en.pdf

2511211103

